
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ SEVER z 04.04.2024  
ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3768 

Občania ponúkli mestu na odkúpenie pozemok Pod 
Sokolicami p.č.1428/106 ktorý majú vo vlastníctve. Vanková Gabriela, Ing.; 

Mlynčeková Adriana, Ing. 
arch. 

Útvaru majetku mesta bola v roku 2021 doručená žiadosť Ing. Františka Šusteka, v ktorej bola Mestu Trenčín zaslaná ponuka na 
odkúpenie pozemkov v k.ú. Trenčín - 1428/107 a 1428/106, ktoré sú vo vlastníctve podielových spoluvlastníkov zapísaných na 
LV č. 10929. Odborné útvary mestského úradu po posúdení žiadosti odporučili odkúpenie pozemku - p.č. 1428/107, nakoľko 
tento pozemok zasahuje pod miestnu komunikáciu a pozemok p.č. 1428/106 nebol odporučený, nakoľko nie je využiteľný pre 
mesto. Uvedené stanovisko bolo zaslané žiadateľovi listom zo dňa 22.11.2021. Zároveň bolo v stanovisku mestského úradu 
oznámené, že podmienkou odkúpenia pozemku p.č.  1428/107 do vlastníctva mesta je výmaz existujúcich záložných práv 
zapísaných na liste vlastníctva k predmetnému pozemku a tiež to, že k odpredaju pristúpia všetci podieloví spoluvlastníci 
predmetného pozemku. Na uvedené vyjadrenie mestského úradu nebolo doručené žiadne stanovisko, resp. odpoveď. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 

3769 

Občania žiadajú zrenovovať jediné ihrisko Pod 

Sokolicami( pri činžiaku 527/4), doplniť herné prvky a 

skontrolovať či sú bezpečné preliezky a hojdačky na 

ihrisku. 

Jaroš Roman, Ing.; 
Mlynčeková Adriana, Ing. 

arch.. 

MHSL ako správca detských ihrísk nedisponuje finančnými prostriedkami na dopĺňanie nových herných prvkov, úlohou MHSL 

ako správcu je oprava a udržiavanie jestvujúcich prvkov a celého ihriska vo funkčnom a prevádzkyschopnom stave. Keďže na 

starej oceľovej šmýkaľke popraskal sklolaminát musela byť z dôvodu bezpečnosti tento mesiac odstránená. Hojdačky sú 

prerobené z pevných oceľových na reťazové (2x pre malé deti so zábranou a 2x pre väčšie). Pieskovisko je pravidelne čistené a 

dosýpané. Opravená (vymenené poškodené drevené časti) bola aj preliezačka s rebríkmi. Vo vnútrobloku sa nachádza 7 

lavičiek, ktoré sú udržiavané vo vyhovujúcom stave.  

MHSL vykonáva na detských ihriskách pravidelnú kontrolu raz za mesiac. V rámci priebežnej komplexnej údržby detských ihrísk 

v správe mesta MHSL odstraňuje herné prvky, ktoré nie je možné údržbou zachovať v stave spĺňajúcom požiadavky normy STN 

EN 1176 a 1177 o bezpečnosti DI, opraví tie, ktoré po oprave/úprave môžu spĺňať podmienky normy, doplní chýbajúce časti 

zostáv a zariadení, obnoví nátery povrchov prvkov, upraví povrch ihriska a inštaluje informačné tabuľky prevádzkového 

poriadku. 

V prípade, že sa herné prvky na detské ihrisko dopĺňajú,  je to investičná akcia mesta, podliehajúca procesu VO, na ktorú musí 

mať útvar investícii schválené v rozpočte finančné prostriedky. Pred samotnou realizáciou je potrebné spracovanie projektovej 

dokumentácie, na ktorú rovnako musia byť schválené financie v rozpočte mesta. 

Rovnako tak, po osadení nových herných prvkov správca detských ihrísk (MHSL) aj mesto ako vlastník, vyžaduje od realizačnej 

firmy inšpekčnú správu z Technickej inšpekcie, ktorá potvrdzuje, že detské ihrisko spĺňa po doplnení herných prvkov požiadavky 

bezpečnosti zariadení detských ihrísk. 

Zatvorené 

(nie je v 

rozpočte) 

3770 

Občania žiadajú o informáciu či sa plánuje rekonštrukcia 
parkoviska Pod Sokolicami, k výstavisku pri dome 530/9. 
Aký je investičný zámer, či bola podané stavebné povolenie. 

Korienek Ján;  
Múdra Hana, Ing. 

V projektovej dokumentácii je potrebné zapracovať úpravy kvôli koordinácii s inou stavbou v blízkosti riešeného územia, po tejto 
úprave bude možné spustiť procesy k stavebnému konaniu. 

Zatvorené  

3771 
Občania sa sťažujú že stále stojí voda pri Domus Petra. 
Prístupová cesta Pod Sokolice, priamo v križovatke. Pán 
Jaroš z MHSL vravel že ho treba informovať o požiadavke a 
budú sa snažiť odstrániť poruchu na ceste. 

Jaroš Roman, Ing. 
Odvodnenie tohto úseku komunikácie máme naplánované s termínom realizácie do konca mesiaca máj 2024 V procese - 

naplánované 

3772 

Občania žiadajú doplniť verejné osvetlenie v časti medzi 
ulicou Pod Sokolice 14, SOU v smere ulica K výstavisku. Je 
tam tma a nie je tam nič vidieť. 

Jaroš Roman, Ing. 
Správa verejného osvetlenia zaradí tento chodník do zoznamu úsekov budovania nového osvetlenia. Nakoľko nie je pozemok vo 

vlastníctve mesta Trenčín, bude príprava pre investičnú akciu vyžadovať procesné úkony viacerých útvarov MsÚ. 

Predpokladaný termín realizácie rozširovania siete verejného osvetlenia na viacerých úsekoch mesta je na rok 2026. 

V procese - 

naplánované 

3773 

Občan žiada označiť názvy ulíc. Všade inde v meste sú 

krásne označené ale Pod Sokolicami nie. Ďuďáková Mária, Bc. 

Požiadavku na označenie ul. Pod Sokolice sme zaslali nášmu zmluvnému partnerovi ( fy Alfa Reklama s.r.o.), aby zabezpečili 

označenie tejto ulice. 

Zatvorené 

3774 

Občan žiada aby sa opravil výstražný bezpečnostný 
semafor pri dome 55 na Štefanikovej ulici. Žiadal o to už aj 
minulý rok a neprišlo k náprave. Jaroš Roman, Ing. 

Po kontrole osvetlenia prechodu pre chodcov sme nepristúpili k žiadnej oprave, nakoľko nám nový zákon už nedovoľuje 

umiestňovať rušivé (blikacie) zariadenia na komunikácie. Do stávajúcich svetelných systémov už neinvestujeme prostriedky. 

Zatvorené 



3775 

Občan: žiada o informáciu prečo boli zrušené CO kryty v 

Merina, TOS. Keď sa niečo stane nemajú sa kam skryť. Patková Katarína, JUDr. 

Ing. Miloš Kment - externý zamestnanec mesta Trenčín pre CO a hospodársku mobilizáciu: 

 Mesto Trenčín neschvaľuje zrušenie evidovaných krytov CO. 
Všetky evidované kryty CO s filtroventilačným zariadením, medzi ktoré patria kryty v areáli Merina a TOS, na ktoré sa občan 
informuje, sú evidované na odbore krízového riadenia miestne príslušného Okresného úradu v Trenčíne. Tento úrad v nich aj 
vykonáva kontroly. O ich vyradení na základe žiadosti, ktorej súčasťou musí byť aj znalecký posudok o nevyhovujúcom stave 
úkrytu, rozhoduje taktiež miestne príslušný Okresný úrad. Mesto Trenčín dostane od okresného úradu informáciu o prípadnom 
zrušení CO krytu na konci kalendárneho roka, kedy sa spresňujú celkové počty úkrytov na území mesta. Podotýkam, že 
predmetné úkryty neboli nikdy určené na ukrytie obyvateľov mesta Trenčín, ale na ukrytie zamestnancov spoločností a podnikov 
v areáli Merina a TOS. 

Zatvorené 
(kladne) 

3776 
Občania: Výťah v nadchode nad Štefanikovou ulicou býva 

často pokazený a žiadali o predlženie fungovania výťahu 

počas dňa a nakoniec to ešte skrátili. 

Vaššová Malvína 
Spúšťanie výťahu sa prispôsobuje otváracím hodinám OC MAX. V minulosti býval spustený aj v noci ale kvôli neprispôsobivým 

občanom sa výťah dnes odstavuje o 21:00.  Riaditeľ sľúbil, že od 1. mája bude výťah fungovať od 7:00 ráno. Schody sa 

nezatvárajú ani vo večerných hodinách. 

Ak sa stane že výťah nefunguje tak sa to rieši čo najrýchlejšie. 

Zatvorené 

(kladne) 

3777 
Občan žiada aby sa opravili všetky schody po lesoparku 
Brezina trčia tam železá (roxory),je to veľmi nebezpečné. Jaroš Roman, Ing. 

Všetky schody boli skontrolované a následne opravené zistené nedostatky. Zatvorené 

3778 
Občania žiadajú aby sa na zástavkách  MHD lepšie označil 
rozpis odchodov autobusov a je tam tma, vôbec nie je vidno 
večer na rozpis odchodu autobusov. 

Múdra Hana, Ing. 
Niektoré zastávky bohužiaľ nie sú vybavené elektrickou prípojkou, takže v súčasnej dobe nie je možné zabezpečiť osvetlenie 
prístrešku. Alternatívou (priznávame, že nie ideálnou) by mohlo byť v týchto prípadoch napríklad použitie mobilného telefónu, 
ktorého vlastníkom je v súčasnosti väčšina potenciálnych cestujúcich. 

Zatvorené 

3779 

Poslanci VMČ SEVER: žiadajú zabezpečiť vyčlenenie 

finančných prostriedkov na vypracovanie PD, 

rekonštrukciu ulice Kukučínova (časť medzi M.R. Štefánika 

a Železničnou ulicou),ak sa PD bude vypracovávať. PD 

vrátane rozpočtu žiadame zabezpečiť ako podklad pre 

rozpočet mesta na rok 2025. V prípade ak nie je potrebné 

vypracovať PD, žiadame zabezpečiť presný rozpočet pre 

určenie PHZ a to žiadame zabezpečiť ako podklad pre 

rozpočet mesta na rok 2025 

Múdra Hana, Ing.; 
Korienek Ján;  

Jaroš Roman, Ing. 

Na požiadavku poslancov VMČ Sever odpovedáme nasledovne: Peniaze na projektovú dokumentáciu sú v rozpočte schválené, 

momentálne čakáme na cenovú ponuku k tejto dokumentácii. Rozpočet bude až súčasťou spracovania projektovej 

dokumentácie pre stavebné povolenie, časové určenie vypracovania v tejto chvíli nevieme odhadnúť. Vzhľadom k rozsahu prác 

a potrebným preložkám sietí je vypracovanie projektovej dokumentácie nevyhnutné. 

Zatvorené 

 


